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Strategi 2025 – 2027: Anlegg



MÅL TILTAK ANSVAR KOMMENTAR

NSF skal jobbe 
for at det er 
arenaer for 
skøyteaktivitet 
over hele 
landet

Forbundet skal jobbe 
for gode og relevante 
støtte- og 
tilskuddsordninger for 
våre prosjekter. 
Inkludert ekstra 
tilskuddsordninger for 
kostnadskrevende is-
og skøyteanlegg

Skøytestyret/ NSF 
Anleggsutvalg

• NSF deltar i høringer 
med separate 
uttalelser og i 
fellesskap med NIF 
for å medvirke til at 
idretten står samlet

• NSF har strategisk 
mål om konk.anlegg
i alle storbyregioner 
og minst èn 400m 
kunstisbane i hvert 
fylke



MÅL TILTAK ANSVAR KOMMENTAR

Kretsene og 
klubbene skal 
jobbe for å 
øke antall 
flater/arenaer 
for skøyte-
aktivitet

Forbundet skal søke og bistå 
i søknader om relevante 
støtte- og 
tilskuddsordninger for våre 
prosjekter, inkludert ekstra 
tilskuddsordninger for  
kostnadskrevende is- og 
skøyteanlegg

Skøytestyret/ NSF 
Anleggsutvalg/ 
klubb/krets

• Øver kontinuerlig 
press på kommuner 
sammen med lokale 
initiativtakere

• Særlig vektlagt behov 
for økt spillemiddel-
andel (40%)

• Samarbeid med NIHF 
om ishaller for 
kunstløp og kortbane

• Samarbeid med NBF 
om isflater og avtale 
med Norconsult



MÅL TILTAK ANSVAR KOMMENTAR

Forbundet og 
kretsene skal 
jobbe for å 
øke antall 
tidsriktige 
konkurransea
nlegg i 
nærheten av 
de største 
byene

NSF har over lang tid 
etablert Strategisk 
viktigste is- og 
skøyteanlegg (nær 
store byområder), og 
Strategisk viktige is- og 
skøyteanlegg (fordelt 
over hele landet)

Skøytestyret/ NSF 
Anleggsutvalg

• NSF støtter opp om 
Vikingskipet som 
Nasjonalanlegg

• Ivareta og utvikle standard 
og kvaliteten til 
skøytehallene i Stavanger, 
Bjugn og Kristiansund

• Langvarig prosess mot 
Tromsø kommune for å 
oppgradere kunstisbanen

• Støtter lokale krefter i 
Oslo, Bergen og Trondheim 
for realisering av 
klubb/krets sine planer for 
skøytehall


